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     Protokół Nr 359/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 18 grudnia 2023 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 14:41 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

4.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

5.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Wyrażenie zgody i podpisanie deklaracji przystąpienia jako partner do realizacji 

projektu pt. Uruchomienie regionalnej sieci diagnostyczno-terapeutycznej (FAS/FASD itp.) dla 

dzieci i młodzieży z pieczy zastępczej (w pierwszej kolejności) oraz rodzin adopcyjnych  

w oparciu o współpracę z powiatami. 

4. Wyrażenie zgody na podpisanie Oświadczenia o przyjęciu środków z Funduszu Pracy 

w ramach rządowego programu wsparcia powiatu w organizacji i tworzeniu rodzinnych form 

pieczy zastępczej w 2023 roku. 

5. Zatwierdzenie Protokołu z przeprowadzonych konsultacji społecznych projektu 

Uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia Powiatowego programu rozwoju 

pieczy zastępczej w Powiecie Myśliborskim na lata 2024-2026. 

6. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia 

Powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Myśliborskim na lata 2024-

2026 oraz podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

7. Sprawy różne: 

8. Zakończenie posiedzenia.   

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 
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Ad. 3 

Wyrażenie zgody i podpisanie deklaracji przystąpienia jako partner do realizacji 

projektu pt. Uruchomienie regionalnej sieci diagnostyczno-terapeutycznej (FAS/FASD 

itp.) dla dzieci i młodzieży z pieczy zastępczej (w pierwszej kolejności) oraz rodzin 

adopcyjnych w oparciu o współpracę z powiatami. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotową deklarację. Wskazała, że nie dotyczy ona realizacji projektu,  

a jedynie woli przystąpienia jako partner do jego realizacji. Przekazała, że Regionalny Ośrodek 

Polityki Społecznej jako lider wraz z kilkoma powiatami chce uruchomić sieć diagnostyczno-

terapeutyczną. Z informacji jakie udało się uzyskać wynika, że będzie uruchomionych dwa 

punkty diagnostyczne, natomiast punktów terapeutycznych będzie więcej. 

Przekazała, że jest to ważne działanie, ponieważ dzieci trafiające do pieczy zastępczej  są to 

dzieci obciążone. Przedstawiła informacje na temat realizacji projektu. Przekazała, że okres 

realizacji zakładany jest od 01.01.2024r. do 31.12.2029r. Zakładana jest pięcioletnia trwałość 

projektu. 

Zakładana jest w trakcie realizacji projektu wprowadzenie odpłatności lub częściowej 

odpłatności za usługę. Chodzi o to, by usługa była dostępna dla mieszkańców. Na ten moment 

takie badania i taka diagnostyka nie wykonuje się. Leczenie takich dzieci i ich dalsze 

prowadzenie jest to długotrwały proces. Przekazała, że posiadamy do tego warunki. Lider 

projektu wskazuje na posiadanie pomieszczenia do 180 m2. Jeżeli chodzi o kadrę, to nie boi się 

o nią, jeżeli zostanie udzielona pomoc ze strony Lidera projektu w jej przeszkoleniu. 

Przekazała, że niemniej jednak możemy się pochwalić, iż u nas w powiecie, wśród naszych 

pracowników mamy osoby wyspecjalizowane. Poinformowała o odbytych szkoleniach 

pracowników. 

Wskazała, że pozostaje zatem kwestia, gdzie będzie realizowany projekt i czy spełnimy 

warunki. Przedstawiciele Urzędu Marszałkowskiego przyjadą zobaczyć, czy spełniamy ich 

oczekiwania. Wskazała, że możemy zgłosić chęć przystąpienia do tego projektu, niemniej 

jednak w trakcie należy analizować czy damy radę realizować ten projekt. 

Przekazał, że nie ma jeszcze szczegółów tego projektu. Samorząd Województwa jest na etapie 

tworzenia i rozeznania się w kwestii pozyskania partnerów do jego realizacji. 

Przekazała, że jej opinia jest taka, iż możemy przystąpić do realizacji projektu. Wskazała, że 

analizuje dane z innych powiatów to my mamy bardzo dużo dzieci w pieczy zastępczej. Są to 

dzieci, które są problematyczne. Są z zespołem FAS, diagnozowanie jest o tyle utrudnione, że 

koniecznym jest jeżdżenie z dziećmi do Szczecina. Wskazała, że prawdopodobnie diagnoza 

będzie odbywała się w Szczecinie i w Koszalinie. Cały system leczenia będzie dostępny, jeżeli 

będziemy mieli usługi terapeutyczne na miejscu. Więc możemy się tutaj pokłonić, jeżeli chodzi 

o ten kierunek wsparcia. Przekazała, że rodziny zastępcze występowały do nas wnioskami  

i problemami związanymi z utrudnieniami diagnozowania i leczenia dzieci. Zatem jeżeli 

projekt będzie dedykowany rodziną zastępczym było by to dla nich ułatwieniem. Zwróciła 

uwagę, że projekt będzie realizowany w partnerstwie z innymi powiatami. Jesteśmy otwarci na 

współpracę z Powiatem Choszczeńskim, Powiatem Pyrzycki, jesteśmy w stałym kontakcie. 

Zauważyła, że nie wiemy co się wydarzy po 2029 roku, być może te deklaracje składane teraz 

mogą zmienić swoją formułę później. Nie wiemy również jakimi środkami będziemy później 

dysponować. Na ten moment potrzebne jest wsparcie psychologiczne oraz diagnostyka  

i terapia.  

 

 

 



3 
 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Wskazał na wymagania jakie należy spełnić dotyczące powierzchni lokalu. Zapytał, Dlaczego 

wskazano tak dużą powierzchnię 180 m2? W karcie sprawy wskazano, iż lokal ten ma być  

z dostępem do toalety, z zapleczem socjalnym lub możliwością jego aranżacji na pojedyncze 

gabinety i sale terapeutyczne. Lokal ma być przekazany na wyłączne użytkowanie punktu  

i w dogodnym położeniu. Powiat nie może wskazać do projektu lokalu, który jest w okresie 

trwałości w ramach innych projektów, gdzie ta trwałość była wymagana.  

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przekazała, że analizowała ten temat. Poinformowała, że mamy dosyć duże pomieszczenia, 

choć nie są one w pełni dostępne dla osób niepełnosprawnych. Posiadają o powierzchnię 105 

m2. Przekazała, że rozmawiała z Urzędem Marszałkowskim i nie musi być to powierzchnia 180 

m2, jeżeli warunki będą im odpowiadały to wyrażą zgodę na lokal o mniejszej powierzchni. 

Poinformowała, że jeżeli chodzi o lokalizację tych pomieszczeń to na trzecim piętrze  

w budynku na ul. Spokojnej 13 w miejscu, w którym był prowadzony punkt Wsparcia 

Dziennego mamy przygotowane pomieszczenia. Projekt kończy  się z końcem grudnia 2023 

roku, trwałość projektu którą musimy zachować nie musi być w tym miejscu realizowana, gdyż 

środki unijne nie zostały przeznaczone na remont tych pomieszczeń. Były w nich wykonywane 

drobne remonty własnym sumptem. Były jedynie wyposażone, jednak nie ma znaczenia, czy 

będą to te pomieszczenia czy też inne. Pozostaje jedyny problem z dostępnością pomieszczeń, 

gdyż klatka schodowa nie jest dostosowana, na ten moment nie ma też możliwości 

zamontowania windy zewnętrznej gdyż budynek jest w trakcie remontu. Drugą ewentualną 

lokalizacją są budynki w miejscowości Rów. Zapytała, czy jest pozwolenie na realizację zadań 

w tej lokalizacji? Wskazała na realizację zadań związanych z interwencją kryzysową, miejsce 

to mogłoby być przeznaczone na realizację tego projektu.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że nie wiemy jeszcze jakie będzie wykorzystanie tego obiektu. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Zwróciła uwagę, że Dyrektor ROPS zna doskonale te budynki. Niejednokrotnie pytano co  

Zakładem Aktywności Zawodowej, gdyż jesteśmy jednym z nielicznych powiatów, które nie 

posiadają takiego zakładu. Wstrzymujemy się z tym i wspieramy się różnymi innymi tematami, 

jeżeli chodzi o wsparcie osób niepełnosprawnych. Wskazała, że zmianie uległa perspektywa  

i warunki jeżeli chodzi o finansowanie i ubieganie się ośrodki na Zakłady Aktywności 

Zawodowej. Poinformowała, że rozmawiała z przedstawicielami Ośrodka Wsparcia Ekonomii 

Społecznej z rejonu Stargardzkiego oraz dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy  

w Myśliborzu, będziemy realizować pewne zadania.  Jednak o tematu należ powrócić. 

Powróciła do tematu budynków w Rowie, należy zapytać czy można je wykorzystać? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, na okres realizacji projektu jest to 5 lat i kolejne 5 lat jego trwałości. Czyli 

łącznie jest to okres 10 lat.  

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Zwróciła uwagę, że może być częściowa lub całkowita odpłatność tych usług. Zależy im na 

dostępności.  
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zauważyła, że taniej jest wykonać windę w budynku przy ul. Spokojnej 13, niż 

wyremontować  budynki w miejscowości Rów.  

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Zwróciła uwagę, że budynek jest świeżo wyremontowany, zapytała czy jest trwałość tego 

projektu? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że nie ma tam trwałości projektu. Odniosła się do wymogów dotyczących 

wskazania lokalizacji pomieszczeń niezbędnych do realizacji projektu.  

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poinformowała, że zadała pytania do kierownika w ROPS w zakresie realizacji 

przedmiotowego projektu, jeżeli chodzi o pomieszczenia mają być one przeznaczone na jeden 

gabinet psychologiczno-terapeutyczny, jeden gabinet terapii logopedyczny, dwie sale 

terapeutyczne do terapii indywidualnych, integracji sensorycznej i pomieszczenie biurowe. 

Należy zatem zadać pytanie, na ile te pomieszczenia zlokalizowane na III piętrze budynku przy 

ul. Spokojnej 13 zdadzą egzamin w tym zakresie. 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zauważyła, że rozmawiano wcześniej na temat budynków w Rowie. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przekazała, że dawno już budynki te były oglądane i rozmawiano o ich wykorzystaniu. 

Przedstawiła informacje w tym zakresie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że jest za tym aby złożyć akces do realizacji przedmiotowego projektu. Nie 

jest to na dzień dzisiejszy wiążące w żaden sposób. Wskazała na pomieszczenia znajdujące się 

na ul. Spokojnej 13, które mogą być na ten cel wykorzystane. Zwróciła  uwagę na możliwość 

wykorzystania pomieszczeń znajdujących się w budynku przy ul. Północnej 15, w którym 

mieści się Powiatowy Zespół do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności, pokoje zespołu  

i gabinety lekarskie nie są codziennie wykorzystane, a posiadają bardzo korzystne 

warunki  jeżeli chodzi o dostępność dla osób niepełnosprawnych.  

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Wskazała, że podobnie rozpoczynało swoją działalność RCK, które wynajmowało 

pomieszczenia i przyjmowało mieszkańców. Dopiero później w momencie, kiedy pozyskano 

pomieszczenia działalność punktu została do nich przeniesiona.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że projekt dotyczy takiego obszaru, gdzie powinniśmy rozmawiać ze 

wszystkimi gminami. Posiadają one fundusze tzw. kapslowe, na przeciwdziałanie i wsparcie to 

jest osób z takimi problemami. Zanim zostaną opracowane ostateczne wytyczne, na pewno 

wszyscy wójtowie i burmistrzowie podpiszą porozumienia i listy intencyjne w zakresie 

współpracy na rzecz dzieci z problemami. 
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Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Zapytała o pomieszczenia w RPOT w Dębnie zwróciła uwagę, że tam znajdują się dzieci  

z problemami FAS. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że jest tam do wyremontowania cześć pomieszczeń, które można dedykować 

na potrzeby realizacji projektu. Zwróciła uwagę na 24 godzinną dostępność jednostki. Należy 

przeanalizować ten temat.  Wskazała  również na możliwość adaptacji mieszkania znajdującego 

się na ul. Gorzowskiej w Barlinku. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odniosła się do planów w zakresie wykorzystania przedmiotowego mieszkania jako 

mieszkania treningowego w formie pracowni w ramach funkcjonowania ŚDS.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył kwestię realizacji projektu, zwrócił uwagę na brak odpowiednich pomieszczeń. 

Budynki w Rowie na dzień dzisiejszy nie wiemy jak będą wykorzystane, wskazał na inne 

pomysły zagospodarowania pomieszczeń przy ul. Spokojnej 13. Zauważył, że trudnym będzie 

wejście w tej projekt teraz. Odniósł się o realizacji projektu dotyczącego utworzenia RCK. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poprosiła, aby nie traktować RCK jako projektu ponieważ, do tej pory Powiat nie przekazywał 

środków na działania interwencyjne, udało nam się pozyskać przez te trzy lata środki 

zewnętrzne, teraz warto zachować ciągłość zadań. Zauważyła, że nie tylko wspierane są osoby, 

które przychodzą z zewnątrz, ale też nasze rodziny zastępcze oraz rodziny biologiczne, którym 

odbiera się dzieci. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że jest za tym, aby złożyć deklarację przystąpienia do realizacji projektu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że temat dotyczący budynków w m. Renice i Rów powinien być rozwiązany przez 

następną kadencję. Jeżeli chodzi o rozpoczynanie nowych projektów, to ponownie uważa, że 

nie powinniśmy rozpoczynać nowych projektów pod koniec kadencji, takich które są związane 

z przyszłościowymi wydatkami finansowymi, które muszą znaleźć miejsce w budżecie na lata 

po roku 2029. Zwrócił uwagę, że w karcie sprawy wskazano, że ostateczna data zakończania 

projektu może być inna, i może się okazać, że nie będzie to 2029 rok, a  lata późniejsze. 

Przekazał, że uważa, iż powinniśmy się wstrzymać w tym temacie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że jest za realizacją projektu. Uważa, że ciągłość działania powiatu i zarządu nie 

może być uzależniona od tego, że kończy się jedna kadencja i zaczyna druga. To nie są decyzje 

takie, które by w sposób drażliwy obciążały powiat. Przekazał, że ma wątpliwości co do okresu 

5 lat trwałości projektu, czy sobie z tym poradzimy? Projekt będzie realizowany przez 5 lat  

i będzie finansowany w 100% przez środki zewnętrzne. Zapytał, czy po roku 2029 nastąpi 

wzrost kosztów? 
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Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Wskazała, że w tym momencie mamy chęć przystąpienia do rozmów, to tego dotyczy ta 

deklaracja. Przedstawiciele Urzędu Marszałkowskiego zostaną zaproszeni do nas i przedstawią 

informacje, co jest planowane. Jeżeli zgodzimy się na realizację projektu jako partner 

chciałaby, abyśmy warunkowali możliwość odpłatności za tą usługę. Jeżeli w umowie 

zawieramy trwałość projektu jako partner to również można pertraktować warunki tej trwałości 

jak było przy innych projektach. Jest to natomiast kolejny etap rozmów. 

Przekazała, że warto jest poznać co oni mają do zaproponowania. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że rozmawiała już na ten temat, jest tu dużo niewiadomych. Przekazała, że uważa 

iż Członek Zarządu Mariusz Norsesowicz ma rację i nie należy rozpoczyna projektu na koniec 

kadencji. Są to bardzo duże zobowiązania dla przyszłych kadencji. Projekt obejmie dwie 

kadencje. Ze względu na cel i intencje można byłoby podpisać tą deklarację, jeżeli jest to 

niezobowiązujące. Jeżeli ta deklaracja będzie możliwa do rozwiązania w każdej chwili, gdyby 

były jakieś sprawy, które są trudne dla nas do przeskoczenia ze względu na finansowanie, to 

cel i idea jest jak najbardziej wskazana ze względu na ilość dzieci, które rodzą się z FAS. 

Problem zatem na pewno jest. Zapytała o wkład własny 5%, jaka to będzie kwota? 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że wkład własny może być niepieniężny, tylko rzeczowy np. w postaci naszych 

pomieszczeń. Dlatego też myślimy o pomieszczeniu, które byłoby w naszym zarządzie.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, dlaczego sprawa jest dziś rozpatrywana? 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że do dnia 20 grudnia wyznaczono termin złożenia deklaracji. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zauważyła, że oni chcą wiedzieć ile podmiotów wyrazi chęć przystąpienia do projektu.  

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że mają oni w strategii już zapisane zadania, zatem projekt będzie realizowany. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że wstępna deklaracja może być podpisana. Wskazała, że budynki w m. Rów  

i Renice nie mogą być zaproponowane, jeżeli nie będzie to zgody to podziękujemy za realizację 

projektu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie deklaracji przystąpienia jako partner do 

realizacji projektu pt. Uruchomienie regionalnej sieci diagnostyczno-terapeutycznej 

(FAS/FASD itp.) dla dzieci i młodzieży z pieczy zastępczej (w pierwszej kolejności) oraz rodzin 

adopcyjnych w oparciu o współpracę z powiatami. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw - 0, 2 Członków Zarządu (A. Potyra,  

M. Norsesowicz) wstrzymało się od głosu 
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Ad. 4 

Wyrażenie zgody na podpisanie Oświadczenia o przyjęciu środków z Funduszu Pracy  

w ramach rządowego programu wsparcia powiatu w organizacji i tworzeniu rodzinnych 

form pieczy zastępczej w 2023 roku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące kwot wynagrodzeń 

rodzin zastępczych zawodowych, w tym pełniących funkcję pogotowia rodzinnego oraz 

prowadzącego rodzinny dom dziecka. Poinformowała, że łączna kwota wnioskowanych 

środków to 96 320,00 zł. Środki zostaną przekazane do końca roku. Zwróciła uwagę na krótki 

czas na ich wykorzystanie.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie Oświadczenia o przyjęciu środków z Funduszu 

Pracy w ramach rządowego programu wsparcia powiatu w organizacji i tworzeniu 

rodzinnych form pieczy zastępczej w 2023 roku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Zatwierdzenie Protokołu z przeprowadzonych konsultacji społecznych projektu Uchwały 

Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia Powiatowego programu rozwoju pieczy 

zastępczej w Powiecie Myśliborskim na lata 2024-2026. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że nie zgłoszono żadnych uwag do 

projektu uchwały. Przedstawiła informację o dokonaniu korekty treści Powiatowego programu 

rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Myśliborskim na lata 2024-2026 w związku  

z powtórzeniem treści jednego z tytułów.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził protokół z przeprowadzonych konsultacji społecznych projektu 

Uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia Powiatowego programu rozwoju 

pieczy zastępczej w Powiecie Myśliborskim na lata 2024-2026. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia 

Powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Myśliborskim na lata 2024-

2026 oraz podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

przyjęcia Powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Myśliborskim na lata 

2024-2026 oraz podjął uchwałę Zarządu Powiatu w Myśliborzu Nr 359/1333/2023 z dnia 18 

grudnia 2023 roku w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Sprawy różne: 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Zawnioskowała o rozpatrzenie przez Zarząd złożonego przez nią wniosku z dnia 11.12.2023r. 

o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki na 2023 rok w rozdziałach 85117 "Zakłady 

opiekuńczo-lecznicze i pielęgnacyjno-opiekuńcze", 85218 "Powiatowe Centra Pomocy 

Rodzinie", 85220 „Jednostki specjalistycznego poradnictwa, mieszkania chronione i ośrodki 

interwencji kryzysowej”, 85508 "Rodziny zastępcze" oraz 85510 "Placówki opiekuńczo-

wychowawcze" w zakresie polegającym na przesunięciu środków pomiędzy paragrafami  

w kwocie 46 006,00 zł. Zwiększenie w rozdziale 85117 w paragrafie 4300 "zakup usług 

pozostałych" dotyczy zabezpieczenia środków na pobyt dzieci w zakładach opiekuńczo-

leczniczych. Zwiększenie w rozdziale 85218 w paragrafach 4010 "wynagrodzenia osobowe", 

4120 "Składki na Fundusz Pracy", 4300 „zakup usług pozostałych” dotyczy zabezpieczenia 

środków na wypłatę wynagrodzenia z tytułu umowy o pracę wraz z zapłatą składek na Fundusz 

Pracy oraz na obsługę KZP, monitoring alarmowy i odbiór ścieków. Zwiększenie w rozdziale 

85220 w paragrafie 4120 "Składki na Fundusz Pracy" dotyczy zabezpieczenia środków na 

zapłatę składek na Fundusz Pracy za m-c grudzień 2023r. Zwiększenie w rozdziale 85508  

w paragrafie 4410 „podróże służbowe krajowe” dotyczy zapewnienia środków na delegacje dla 

pracowników. Zwiększenie w rozdziale 85510 w paragrafie 3110 "świadczenia społeczne" 

dotyczy zabezpieczenia środków na wypłatę świadczenia pieniężnego na usamodzielnienie dla 

wychowanka opuszczającego instytucjonalną pieczę zastępczą. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

Poprosiła o rozpatrzenie wniosku i uwzględnienie zmian i przedstawienie ich na sesji Rady 

Powiatu.  

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące złożenia przedmiotowego wniosku i decyzji Skarbnika  

o tym, iż wniosek został za późno złożony i tym samym nie został ujęty w projekcie uchwały 

Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o wyjaśnienia Skarbnika Powiatu. 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Wskazała, że wniosek wpłynął 13 grudnia br. o godz. 13:20, natomiast wniosek trafił do niej  

w dniu dzisiejszym. Zwróciła uwagę na brak czasu na dokonanie zmian w projekcie uchwały. 

Poruszyła kwestię wykonywanych obowiązków. Zwróciła uwagę, że zabezpieczenie środków 

dotyczy wynagrodzeń, wniosek został złożony późno, wynagrodzenia były wypłacane  

w miesiącu listopadzie, wniosek mógł zatem być złożony dużo wcześniej przed sesją Rady 

Powiatu.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła kwestię dotyczącą przygotowania przedmiotowych zmian w projekcie uchwały Rady 

Powiatu. Zauważyła, że w przedmiotowej sprawie może zostać zwołana kolejna sesja Rady 

Powiatu. 
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Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poprosiła, aby wniosek został skierowany na najbliższą sesję Rady Powiatu.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała o uzgodnieniach dokonanych z Główną Księgową jednostki dotyczących 

wykonania wydatków w planie. Zapytała o wynagrodzenia dla pracowników  RCK? 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła informacje na temat zatrudnienia pracowników RCK.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Wskazała, na ustalone terminy składania wniosków i poprosiła o ich zachowywanie. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poprosiła o elastyczność i wskazała na zadania realizowane w jednostce. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw  - 0, 1 Członek Zarządu (A. Potyra) wstrzymał się 

od głosu 
 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

Ad. 8 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15:26 Zarząd zakończył posiedzenie. 
 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu Powiatu 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

4.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

5.  Mariusz Norsesowicz - Członek Zarządu  ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

 

…………………………… 


